

南臺科技大學網路及流量管制項目公告

Southern Taiwan University of Science and Technology
Announcement for Network and Items under Traffic Control

101年4月30日 通過

Approved on April 30, 2012

113年5月10日 修正通過

Amended and Passed on May 10, 2024

一、依據「南臺科技大學校園網路管理及流量管制要點」(以下簡稱管制要點)辦理。

The Guidelines are implemented in accordance with “Southern Taiwan University of Science and Technology On-Campus Network Management and Traffic Control Guidelines (hereinafter referred to as the Control Guidelines).”

二、網路連線數(flow)之限制為每一網路 IP 位位每 5 分鐘內總連線數 3000 筆。連線數超過上依「管制要點」之網路禁權措施處理。

The restriction for network flow is 3,000 total flows for each network IP in every 5 minute. The flow exceeding the upper limit of “Control uidelines” shall be prohibited from internet use.

三、現行網路流量上限如下：

The current network traffic limits are as follows:

(一) 校園有線網路每一網路位址單日流量上限為 10 GBytes。

The daily traffic limit for each wired network address on campus is 10 GBytes.

(二) 校園無線網路每一使用者單日流量上限為 10 GBytes。

The daily traffic limit for each user on the campus wireless network is 10 GBytes.

若流量超過上限則進入流量控管，與其他過流 IP 共用 20Mbps 頻寬。

If the traffic exceeds the limit, the user will enter traffic control and share a bandwidth of 20 Mbps with other over-limit IPs.

四、本校認可之 P2P 軟體如下，其他 P2P 類型之軟體一律禁止。

The P2P software recognized by STUST is described below while all other P2P-type of software is prohibited.

(一) Windows Live Messenger、Yahoo 等即時通訊軟體

Windows Live Messenger, Yahoo and other instant communication software.

(二) Skype

五、網路復用須填寫「資訊服務申請表」申請，經單位主管或系主任簽核，計網中心於收件後三個工作天內完成復權。

Complete the “Information Service Application” for applying network recovery, which should be signed and approved by the departmental

supervisors or department directors. The Computer and Information Network Center will recover the right to use internet in 3 working days after receiving the application.

六、上述管制項目會依法令規章要求、網路流量狀況而有所調整，於重行核定後公告。

The aforementioned control items will be adjusted according to the regulatory requirement and network traffic condition, which will be announced upon re-approval.